

2020年秋季境内老生办理签证延期流程

一、签证延期要求：本学期每门课考勤80%以上，每科期末考试及格。

二、签证资料：

- 1、护照（原件和复印件，复印件包括首页、签证页、最后入境章）
- 2、JW202表（原件和复印件）
- 3、录取通知书（原件和复印件）
- 4、住宿登记表（原件和复印件）
- 5、签证照片回执（复印件）
- 6、1张蓝底签证照片

三、用报名账号自行在学院网上报名下学期课程，更新个人信息。

四、报名审核通过后联系吴老师，微信：jenniferszu2020,把现有签证拍照发到吴老师微信上，申请交保险费和学费。

五、登陆公安局出入境网址预约办证。 <http://ga.sz.gov.cn/>

六、缴费完成后，将保险收据单、学费银行单，预约成功短信和快递收件信息（收件人、电话、地址）发给吴老师。吴老师确认无误后，将把申请表、担保函、考勤表发快递给学生。

七、携带所有签证资料到公安局办签证。

八、取得新签证后拍照传给吴老师，到派出所更新住宿登记表。

九、等待开学分班、购买教材，上课。

Process of Visa extension for old students in the fall semester of 2020

1. The requirements of visa extension: attendance for each course in this semester must exceed 80% and pass the final exam for each subject.
2. The materials of visa extension:
 - a. Passport (original and photocopy, including first page of passport, visa page, final entry stamp)
 - b. JW202 form (original and copy)
 - c. Admission letter (original and copy)
 - d. Registration form of Accommodation(original and copy)
 - e. Visa photo receipt (copy)
 - f. A visa photo in blue
3. Use the registration account to register online for the next semester, and update your personal information.
4. After the registration is approved, please contact Teacher Wu, WeChat: jenniferszu2020, send a photo of the existing visa to Teacher Wu's WeChat, and then apply for paying insurance and tuition.
5. Log in to the website of Exit and Entry Administration Bureau to make an appointment <http://ga.sz.gov.cn/>
6. After the payment is completed, Please send the insurance receipt, bank receipt of tuition, message of appointment and delivery information (recipient, phone, address) to teacher Wu. After teacher

Wu confirming the above materials is correct, she will send the application form, guarantee letter and attendance form to the students by courier.

7. Bring all the materials to the Public Security Bureau to apply for a visa.
8. After obtaining a new visa, please take a picture of the visa page and send it to Ms. Wu, and then update the registration form of accommodation at the police station.
9. Wait for the opening of classes, purchase of textbooks, and go to classes.

联华国际保险经纪(北京)有限公司(代收保险费收据)
Receipt for Insurance Fee

一、 被保险人信息 The Insured Information

护照姓名 Passport Name		中文姓名 Chinese Name	
护照号码 Passport Number		性别 Gender	
出生日期 Date of Birth		国籍 Nationality	
学号 Student No.		人员类别 Insured Type	个人自费
所在学校 School	深圳大学	服务卡编号 Service No.	2020A9502449

二、 保险期间 Insurance Period form 2020-02-14 to 2020-08-13

三、 保险方案 Insurance Plan 留学生保险方案二/Package two for International students

保障项目 Insurance Coverage	保险金额 Insurance Amount
身故+ 残疾保险责任 Liability for Death + Disability	RMB 100,000.00
意外伤害医疗保险责任 Medical Treatment for Accidental Injury	RMB 20,000.00
门诊医疗保险责任 Outpatient and Emergency Medical Insurance (日限额600元,免赔额650元,85%报销) (Daily limitation: 600 RMB, Deductible: 650 RMB, Coinsurance: 85%)	RMB 20,000.00
住院医疗保险责任 Hospitalization and Medical Insurance	RMB 400,000.00

四、 保费 Premium 人民币肆佰元整(RMB 400.00)

五、 保险公司审核结果
Result Of Insurance Company Review

待确认



保单号 Policy No.

六、 特别说明 Notice

1. 凡6-69周岁,身体健康,能正常参加学校学习的各类来华外籍留学生及港、澳、台学生均可参加本保险。

International students in China with healthy condition,able to participate in study from 6 to 69 are eligible to this policy;

2. 请您登录www.lxbx.net查看及了解相关保险责任及免除责任。

Please check insurance liability and liability exemption on www.lxbx.net;

3. 保险咨询及报案电话: 400-810-5119

Hotline of insurance consulting and inform the claim:400-810-5119;

4. 此收据仅作为您购买来华人员综合保险的缴费凭证,承保状态请以保险公司审核结果为准。

This receipt is a certificate that only for purchasing Comprehensive Medical Insurance for Foreigner Staying in China. For insurance policy, must be according to the result of insurance company review.

5. 此收据是由平安养老保险股份有限公司合作单位——联华国际保险经纪(北京)有限公司独家印制,本公司拥有对此收据内容的最终解释和变更权。

This receipt exclusive printed by China of Ping An Annuity Insurance Company,Ltd. cooperating organization - Unichina International Insurance Brokers (Beijing) Co.,Ltd. Our Company reserves the right of final interpretation and alternation of this receipt.

Receipt for Insurance Fee 保险收据样本



Bank Receipt of Tuition 学费银行单样本



Message of Appointment 公安局办证预约成功短信样本